
Bestyrelsesmøde i Kløverbladet 

onsdag 4. november kl. 20 Kløverbladsgade 40, 1 

 

Til stede: Liz, Ketil, Klaus, Renee og Thommi (referent) samt Søren som skybrudsekspert 

Dagsorden: 

1. Bestyrelsesforhold 

Marc har pr. mail meddelt, at han trækker sig fra bestyrelsen. Ketil er første valgte suppleant og 

indtræder derfor på den ledige bestyrelsespost d.d. 

 

2. Afklaring af ejerforhold til 50 kvm. Grund på hjørnet af Kløverbladsgade og Carl Jacobsensvej – som 

bygmester gerne vil overtage. Klaus har undersøgt sagen og overdraget sagen til Advokat Morten 

Østergård – Roskilde, som afklarer ejerforholdet.  

 

3. Afklaring af lånemuligheder og vedtægtsændringer i den forbindelse 

- Et eventuelt klimaprojekt kræver finansiering, derfor er der behov for vedtægtsændringer.   

- Det skal afklares om HOFOR stiller sikkerhed for et eventuelt klimaprojekt. 

 

4. Håndtering af skybrudsvejene med rådgivere samt de meget korte frister, der er for at kunne 

indlevere en ansøgning om 100 % tilskud 

Søren fremlægger projekt til opsamling af regnvand, som indeholder rensning af regnvand, så det 

kan bruges til toiletskyl mv. Søren har entreret med en rådgiver, som har tilbudt at lave et projekt 

uden beregning. Københavns Kommune har lavet en løsning, som koster 31.1 millioner. 

Vi gennemgik de forskellige muligheder og vedtog, at Søren går videre med projektet. Projektet skal 

afleveres til HOFOR senest d. 30. november 2015.  

 

5. Der indkaldes til ekstraordinær generalforsamling d. 26. november 2015 mhp. at vedtage 

klimaprojekt for vejen, der inkluderer kantsten mv. + de eventuelle vedtægtsændringer som er 

nødvendige. 

 

 

 

 

 

 


